

Date: April 15, 2015

التاريخ: 15 أبريل 2015م

To whom it may concern

إلى من يهمه الأمر

Subject: Bedor EXCEM S.A.S.
Advanced Productivity Management
10, rue de la Paix
75002 Paris
France

الموضوع: بيدور إكسسيم اس.اي.اس
إدارة الإنتاجية المتقدمة
10، شارع دي لا بييه
75002 باريس
فرنسا

NATIONAL FOOD PRODUCTS COMPANY in collaboration with **Bedor EXCEM** completed a project of reorganization of management processes and methods in the area of Sales and Distribution, through all the country, with excellent results in productivity increase and improved work quality at all levels.

بيدور إكسسيم بالتعاون مع شركة الشركة الوطنية للمواد الغذائية ذ.م.م عملتا وتعاوننا معا على إنجاز مشروع إعادة تنظيم وتطوير العمليات والأساليب الإدارية المتبعة في إعادة تنظيم وإدارة مراحل إدارة المبيعات والتوزيع وكانت النتائج ممتازة من حيث زيادة الإنتاجية وتحسين نوعية العمل على جميع الأصعدة.

The qualitative and economic benefits measured equaled the projected results prior to project start and a robust system to plan and follow-up on productivity has been implemented.

حيث تم تنفيذ نظام محكم لتخطيط ومتابعة الإنتاجية بالشركة وفقاً لأعلى المعايير النوعية والاقتصادية التي تم إنجازها لتحقيق النتائج المرجوة لهذا المشروع.

Furthermore the methodology employed by **Bedor EXCEM S.A.** was well accepted by the staff as a whole.

وعليه، فإن المنهجية التي استخدمتها بيدور إكسسيم اس.اي.اس تم قبولها بالكامل من جميع موظفي شركة نواه.

Satisfied with the work performed, **NATIONAL FOOD PRODUCTS COMPANY** considers and highly recommends **Bedor EXCEM** as consultants in the management areas intervened.

ونحن في الشركة الوطنية للمواد الغذائية ذ.م.م، إذ نعرب عن رضانا التام عن العمل المنجز من قبلهم، لذا فإننا نوصي بإعتماد بيدور إكسسيم كمستشارين في تطوير الإدارات المختلفة.

With our best compliments, I remain,

مع أطيب تحياتنا،،،

Sincerely yours,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Fadi .G.Antonios
Chief Executive Officer

فادي جرجي أنطونيوس
المدير التنفيذي



UAE

Website: <http://www.nfpogroup.com>